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Punkt  1  A/Formanden, Peter Carstensen, anmodede om,  at bestyrelsesreferatet i fremtiden blev 

anført i DAGSORDEN for efterfølgende bestyrelsesmøde som ”Punkt 1.  Evt. korrektioner og 

afsluttende godkendelse af referatet finder herpå sted.  

 

    B/Formanden ønskede kendskab til afviklet spørgeundersøgelse (i 2015) hos selskabets 

medlemmer. Poul Chr. sender svarene til bestyrelsesmedlemmerne, samt henviste til 

artiklen i DANSK FOTOGRAFI med samme indhold.  Svarene i spørgeskemaet har bestyrelsens 

interesse og opmærksomhed. Formanden tager initiativ til at det videre arbejde iht. de svar 

der er afgivet fra medlemmerne. 

   

  C/Formanden opfordrer til input og ideer for, hvordan nytegning af medlemsskaber kan 

genereres i 2016. Michael Fahlgren foreslog en kampagne om ”HVAD KAN MAN BRUGE SDF 

til?”  

  Jørgen Kristen foreslog en opdeling af landområder, som passende kunne dækkes ud fra de 

nuværende bestyrelsesmedlemmers hjembyer. Benny Rytter fandt det vigtigt, at der blev 

anvendt samme indhold i BUDSKABET, samt en ensartethed i PR‐profilen. 

  Medlemmerne i bestyrelsen enedes om at forfatte en kortfattet tekst indeholdende: ”DET 

BETYDER SDF FOR MIG!” Deadline blev sat til den 7. januar 2016. Materialet sendes som e‐

mail til Peter Carstensen. (Udsættes til den 14. januar 2016 PC/TM – besluttet den 4. januar 

2016) 

 

Punkt  2  Næstformanden, Torkil Michelsen, oplyste, at formandskabet udgøres af 

formand/næstformand. 

 

Punkt  3  A/Kassereren, Jørgen Kristensen oplyste, at selskabet har kr. 70.000 på bankkontoen. 

Skyldigt udestående kr. 7.000. Selskabet er registreret med 1130 medlemmer pr. dato. 

  B/Jørgen Kristensen konstaterede vigtigheden af at klubberne får opdateret deres 

administrative medlemmer, som han instruerer klubberne om. 

  C/Depotet i Aalborg lukkes den 31.12.2015. 

  D/Webmaster, Jørgen Kristen orienterede om udviklingen og konstruktionen af den 

midlertidige SDF hjemmeside og opfordrede bestyrelsesmedlemmerne til at gå hyppigt på 

SDF hjemmesiden og teste siderne af efterhånden som denne  udviklede sig.  

   

 

Punkt  3a  A/Medlemsdatabasen er under omfattende revision og forventes 100% gennemgået inden 

årets udgang. 

  B/Johnny Blaabjerg Dyg havde meddelt, at han ønskede at stoppe arbejdet med Årbogen.  

Formanden sørger for overdragelse af masterfilen InDesign for efterfølgende anvendelse til 

kommende årbøger. Poul Chr. finder en billedredaktion til Årbogen 2016. Fortsat bestående 

af 3 personer. 

  C/Tilbuddet fra Wouter blev vurderet af bestyrelsen. Det blev besluttet at gemme materialet 

”fra fortiden”, som Rene Nørager har varetaget på vegne af SDF. Claus Djervad afhenter 
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materialet og opbevarer det indtil videre på sin adresse.  Materialet scannes således ikke for 

nuværende. 

 

Punkt  4  Poul Chr. orienterede om, at den arrangerende klub for Landsmødet 2016 havde haft ny 

kontakt til stedet for Landsmødets afvikling.  Priserne for ophold/mad/lokaler er under 

revision hos udbyder.  Mere udførlig beskrivelse vil tilgå i januar.  

 

Punkt  5  Vedr. distributionen af DANSK FOTOGRAFI var  BLADKOMPANIET billigste tilbudsgiver. 

Indhold af tilbud fra alternative distributører udestår og undersøges nærmere af Jørgen 

Kristensen. 

 

Punkt  6  Der var intet at meddele ifm. FIAP. 

 

Punkt  7  A/Peter Carstensen og Michael Fahlgren oplyste om afholdt møde i NFFF med formanden 

herfor, Niels Erik Jerlemar. Emnet ”Nordisk Circuit” var på dagsordenen. 

  Medlemsdeltagelse:  Sverige/Norge/Finland/Danmark inkl. Færøerne, men IKKE Grønland og 

Island. 

   

B/Poul Chr. mangler ansøgning om SDF godkendelse af 1. Nordic Circuit Digital Circuit 2016. 

 

Punkt  8  A/Eventuelt.  Der blev nævnt ”SPONSORAT” ifm. Landsmødet og ANNONCEGUIDE. 

 B/Jørgen Kristensen meddelte, at han udsender regler for kørepenge for bestyrelsen og 

øvrige der kan komme i betragtning til modregning af udgifter. 

 

C/Poul Chr. har undersøgt et billedbedømmelsessystem ved navn ”K‐salon”, som et 

alternativ for anvendelse på ”DEN NATIONALE”.  Anvendes bl.a. af Malmö 

International Exhibition of Photographic Art og hos britiske saloner. Specifikationerne 

ser gode ud med f.eks. UPLOAD, REGISTRERING (DIGITALE og PAPIR inkl. print af 

labels). Det skal dog testes hos os for, om systemet kan anvendes til selve 

bedømmelsesprocessen. Det kan også generere gallerier af antagne og præmierede 

billeder. Prisen herfor er USD 415,‐. Et engangsbeløb inkl. fremtidige opdateringer. 

Poul Chr. spørger Nils‐Erik Jerlemar (Malmö) om erfaringer med systemet. En 

prøveversion anbefales testet i SDF forud for en evt. implementering. 

 

 

 

 

 

 

  Næste bestyrelsesmøde: 

Den 19.januar 2016 ‐ kl. 18.30 – på SKYPE. 
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_____________________________________ 

Referent:  Torkil Michelsen/Næstformand 

 

 

 

 

_____________________________________ 

  Peter Carstensen/formand 

 

 

 

 

 


